
Kysymykset linkin löytymisestä hallintosihteeri Satu 

Grenforsille ja Tuula Hyttiselle/ Aila Toivoselle 

 

Tässä aluksi alkuperäinen linkki  https://tuusula-

my.sharepoint.com/personal/satu_grenfors_tuusula_fi/_layouts/15/onedrive.aspx?id=/pers

onal/satu_grenfors_tuusula_fi/Documents/Tiedostot/Evaus&originalPath=aHR0cHM6Ly90

dXVzdWxhLW15LnNoYXJlcG9pbnQuY29tLzpmOi9nL3BlcnNvbmFsL3NhdHVfZ3JlbmZvc

nNfdHV1c3VsYV9maS9FaEktQ09PYVdYcEdpeXQzVzhHWFRLa0JhNEdTcV9IQ0ZRQzU

3NGU0S1cyM3p3P3J0aW1lPXVyYVFQeUNXMkVn 

 

Koska se oli aukikirjoitettuna vähän pitkä, loin sille bit.ly linkin.  Sen tarvitsin, koska kirjoitin 

kolumnin paikallislehteen Keski-Uusimaahan.bitly linkki ei ole voimassa jatkuvasti.  Tässä 

vielä kolumnini 2.12.  

 
”Vielä on mahdollisuus vaikuttaa valtuutettuihin!	

 	

Tuusulassa on meneillään palveluverkkouudistus.	
Se ei tarkoita palvelujen jakamista verkostomaisesti ympäri kuntaa, vaan koulujen ja 
päiväkotien ja keskittämistä suuriksi yksiköiksi.	
Ensi maanantaina 7.12. päätetään pienten koulujen kohtalo. Vielä on mahdollisuus 
vaikuttaa valtuutettuihin!	
 	
Palveluverkkouudistuksesta tehtiin vaikutusten ennakkoarviointi. Siinä todettiin, että 
asukkaat puoltavat pienten koulujen säilyttämistä, ja samalla kuitenkin ehdotettiin 
lakkauttamista. Miksi EVAUS tehtiin, jos sitä ei oteta huomioon? Esitetyt säästösummat 
eivät ole suuren suuria.	
Kokousmateriaaleista löytyy lausunnot ja kyselyjen tulokset. Valtuuston esityslistaa 
pääsee lukemaan etsimällä ”tuusula cloud”  ja sieltä valtuusto 7.12. Ennakkovaikutusten 
arvioinnin löytää kasvatus- ja sivistyslautakunnan 20.10. kokouksen pöytäkirjasta ja 

asukkaiden lausunnot linkistä https://bit.ly/39yC96a	

Meneillään olevassa päätöksenteossa kasvatuksen lautakunta esitti, että Linjamäki, 

Nahkela ja Tuomala jatkavat. Kunnanhallitus taas päätyi esittämään Linjamäen 

lakkauttamista.	

 	

Kokonaan huomiotta on jäänyt, että palveluverkon solmuja ei yhdistä mikään. Tällä 

hetkellä oppilaita kuljettaa Linjamäen Kellokosken alueella HSL:n pikkubussi 967. Kun 

siirryttiin taksi- ja kutsuliikennekuljetuksesta bussin käyttöön, päätepysäkkiä ei saatu 

muutettua Linjamäen koululle. Näin lapset joutuvat kävelemään paitsi lähtöpaikassaan 

myös koululle päästäkseen, 500m. Selityksenä, ettei bussi pääse pihalle.	
Etelän suunnalta aikaisemmin ei päässyt, koska siinä oli aita. Se on kuitenkin jo purettu. 
Nyt pikkubussi pystyisi reilusti liikkumaan, koska avaruutta on riittämiin. Pohjoisen 
sisäänkäynnin kautta, paljon suurempi kirjastoauto pystyy ajamaan paikalle ja takaisin.	



Jos koulu jatkaa, myös kuljetusoppilaiden perille asti pääsy on olennaista. Oppilaiden 
kulkeminen kouluun ja toisaalta jollekin tunnille toiseen kouluun, olisi helpompaa, ellei olisi 
1km edestakaisin matkaa käveltävänä. 	
On jopa kuulunut ääniä, että oppilaat kulkevat Kellokoskelle, koska pienet koululaiset 
haluavat päästä koululle asti, samoin mieluummin odottavat koulun pihassa kuin 
bussipysäkillä.	
Jos taas Linjamäen koulu lakkautetaan, niin silloinkin pysäkki tulisi olla pihassa. Lisäksi 
pitää ihan vakavasti ottaa tarkasteluun kutsuliikenteen luominen. Kaikki oppilaat eivät 
suinkaan asu 967:n reitin varrella.	
 	
                                                                  Eeva-Liisa Nieminen ”	

 	

 

 En muista, milloin kokeilin pääsyä linkillä, mutta kuitenkin en muutaman päivän päästä 

päässyt tuolla bit.ly linkillä. Sen sijaan silloin en kokeillut, oliko vika jo Sadun luomassa 

linkissä, ja sen vanhentumisessa.  10.1.2021 kokeilin sitä, eikä se toiminut.  

 

“Linkki on vanhentunut” 
Postilaatikko 

 
Eeva-

Liisa 

Niemi

nen 

 10.1.2021 21.25 (5 päivää 

sitten) 

Hei! Nyt on linkki vanhentunut. Yritin löytää kassi-lautakunnan pöytäkirjasta Pienten koulujen evaus 
sanana ollutta Evaus linkkiä. Se ei enää 
 

 
Grenfors Satu 
 

11.1.2021 11.20 (4 päivää 

sitten) 

  
 

-> minä 

 
 

Hei	Eeva-Liisa,	kunnanhallituksen	kokouksen	liitteestä	löytyy	evaus-materiaali. 

	 

https://tuusula.cloudnc.fi/fi-

FI/Toimielimet/Kunnanhallitus/Kokous_16112020/Ennakkovaikutusten_arviointi_Linjamaen_N(27626) 

	 

Yst.	Satu 
 

 
Eeva-

Liisa 

Niemi

nen 

 11.1.2021 13.20 (4 päivää 

sitten) 



Se "Pienten koulujen evaus" - liitteen viimeiset kaksi sanaa ovat linkki, joka on määritelty vanhentun
kaipaan. 
 

 
Grenf

ors 

Satu 

 11.1.2021 17.12 (4 

päivää sitten) 

Hei, lausunnot löytyvät ko. kh:n päätöksestä, liitteestä 2. 
 

 
Grenfors Satu 
 

11.1.2021 20.54 (4 päivää 

sitten) 

  
 

-> minä 

 
 

Hei,	nyt	linkki	päivitetty	myös	kasvatus-	ja	sivistyslautakunnan	20.10.	päätökseen,	joten	lausunnot	näkyvät	

myös	sieltä. 

Yst.	Satu 

	

	

Koska	minulle	ei	selvinnyt,	miten	linkit	vanhentuvat,	lähetin	kunnansihteeri	Tuula	Hyttiselle	

tiedustelun.	Hän	ohjasi	asian	Aila	Toivoselle.	Vastauksesta	ilmeni,	että	linkit	vanhenevat	kahdessa	

viikossa.	Se	määräaika	tuntuu	aika	oudolle.	Jos	vaikka	20.10	kokous	siirrettiin	17.11.,	ja	16.11	oli	

kunnanhallitus		sekä	7.12	valtuusto,	niitä	linkkejä	olisi	ollut	päätöksentekoon	tarpeen	tutkia	niinä	

ajankohtinakin.	Näin	ollen	linkkiin	ei	mainittuina	myöhempinä	ajankohtina	enää	olisi	päässyt.		

	

	

“Kysymys 16.11. kh (lähetetty 15.1.2021)  
Postilaatikko 

 
Eeva-Liisa Nieminen <eeva.liisa.nieminen@gmail.com> 
 

12.00 (6 tuntia 

sitten) 

  
 

-> Hyttinen 

 
 

Hei! 
Kun yritin päästä uudelleen kassi-lautakunnan esityslistan 20.10  kautta annettuihin 
lausuntoihin ennakkovaikutusten arviointi-pykälässä, linkki evauksen liitteisiin oli 
vanhentunut (linkin antaja määritellyt vanhentuneeksi). Pyysin Satu Grenforsilta uutta 
linkkiä, ja hän vastasi, että linkki löytyy kh 16.11. pöytäkirjasta. Siellä klikkasin Liite Pienten 
koulujen evaus ja siitä edelleen 70 sivun liitteen viimeiset kaksi sanaa Evauksen liitteet, ja 
pääsin samaan vanhentuneen linkin ilmoitukseen. Sen jälkeen lähetin uuden sähköpostin, 
ja muutaman tunnin päästä ilmoituksen, että mene kh listaan ja siellä on suora linkki 
liitteenä.  
Kun nyt ei ole näitä paperisia listoja, kysymys kuuluu, että lisättiinkö tämä uusi kooste 
sinne, koska linkki oli vanhentunut? Onko teillä esityslistojen ja pöytäkirjojen 
paperiversiot?  
Yt. Eeva-Liisa  

 



Toivonen Aila 
 

13.42 (4 tuntia 

sitten) 

  
 

-> Nieminen, Hyttinen 

 
 

hei 

kannattaa	mennä	nettisivuille	ja	siellä	kunnanhallituksen	16.11.	pöytäkirjaan,	sieltä	löytyy	etsimiäsi	liitteitä. 

kassin	ko.	pykälä	on	myös	pöytäkirjalla	liitteineen,	esityslistan	linkki	vanhenee	kahdessa	viikossa,	se	on	

ohjelman	ominaisuus. 

	 

Laita	viestiä,	jos	on	ongelmia,	minulle	aukesi	ihan	ok. 

	 

Aila 

	 

	 

	 

Lähettäjä:	Hyttinen	Tuula	<Tuula.Hyttinen@tuusula.fi>	

Lähetetty:	perjantai	15.	tammikuuta	2021	11.50	

Vastaanottaja:	Toivonen	Aila	<Aila.Toivonen@tuusula.fi>	

Aihe:	VL:	Kysymys	16.11.	kh 

  

Aila,	vastaisitko	Eeva-Liisalle.	Tuula 

	


